
 

ACTA DE L’ASSEMBLEA GENERAL ORDINÀRIA DE 

L’ASSOCIACIÓ D’AMICS DE LA BIBLIOTECA HAAS 
 

Data: 20 de desembre del 2021 

Lloc: Sala de reunions Google Meet 

Hora d’inici: 17.00 h 

Hora d’acabament:  18.00 h 

Assistents 

Sr. Pablo Acosta 

Sr. Oriol Amat 

Sr. Raimon Arola 

Sra. Raquel Bouso 

Sra. Anna Casaldàliga 

Sr. Sergi Castellà 

Sra. Laia Colell 

Sra. Maria Cucurella 

Sra. Montserrat Espinós 

Sr. Luis Gustavo Meléndez 

Sra. Mar Rosàs 

Sr. Amador Vega 

Sra. Lluïsa Vert 

Sr. Fernando 

Villavecchia 

Sr. Liba Villavecchia 

Ordre del dia 

 

1. Lectura i aprovació, si escau, de l’acta de l’assemblea anterior 

2. Resum de les activitats de l’Associació durant el 2021 

3. Resum econòmic i estat de comptes 

4. Estat actual del fons bibliogràfic 

5. Javier & Marta Villavecchia Fellowships 

6. Properes activitats 

7. Torn obert de paraules 

 

Extracte de les deliberacions 

El president de la junta, Sr. Amador Vega, exposa la voluntat de la junta d’organitzar les 

Lliçons Haas a la tardor de 2022, i de presentar-hi els resultats de les tasques 

d’investigació i creació dutes a terme amb en Cesc Gelabert, 2021 J&M Villavecchia 

fellow, “Nunc audite: Una lliçó en dansa i teologia,” i, si les condicions externes ho 

permeten, també el desenvolupament de la intervenció artística de Perejaume, 2022 



J&M Villavecchia fellow, amb el nom d’“Escrita.” La idea principal per a les futures 

Lliçons Haas de la tardor de 2022 és, per tant, de desenvolupar un col·loqui a l’entorn 

de la idea de performance, de les innovacions pedagògiques a través de la performance 

en l’ensenyament universitari de la filosofía, i del perfil d’artista-recercador cada cop 

més central en els estudis i les activitats de la Biblioteca Haas. 

El vicepresident de la junta, Sr. Fernando Villavecchia, demana unes precisions 

econòmiques quant al cost de remodelació de la pàgina web i la identitat gràfica del 

Centre d’Estudis en Estètica, Religió i Cultura Contemporània. El tresorer, Sergi 

Castellà, indica que la pàgina web s’ha remodelat a cost zero i íntegrament gràcies a la 

col·laboració amb Serveis Web de la UPF, i que l’únic cost derivat d’aquest procés és la 

nova identitat gràfica del CERCCA, ressenyat a la presentació de despeses del curs 

2021. El vicepresident també demana si l’Associació ha pogut contrastar els efectes 

positius de la remodelació gràfica i d’usabilitat de la web, i el tresorer respon que 

l’Associació no disposa de dades al respecte, però sí de bon feedback des del moment de 

fer els canvis. Per últim, el Sr. Villavecchia també demana quines raons duen al 

decreixement en el nombre de consultes del fons Haas. La Sra. Anna Casaldàliga i la 

Sra. Montserrat Espinós, subdirectora i directora de Biblioteca UPF, respectivament, 

prenen la paraula i indiquen que és una tendència general local i mundial. La sòcia Sra. 

Mar Rosàs complementa l’explicació amb l’èmfasi en la possibilitat de fer 

digitalitzacions, enlloc de préstecs, que agilitza i dinamitza les consultes, tot i que no 

quedin registrades. 

La directora de la Biblioteca UPF, Sra. Montserrat Espinós, afegeix que, en el context 

d’excepcionalitat actual, cal felicitar-se de l’excel·lent i ràpida catalogació del fons 

Haas, perquè durant l’any 2021 s’hi han afegit més de 700 nous títols, corresponents a 

la nova donació del professor Haas, de l’any 2019. 

El Sr. Liba Villavecchia, membre del directori del CERCCA, demana confirmació sobre 

la planificació de les activitats de 2022, i en concret sobre la presentació de les 

intervencions artístiques de Gelabert i Perejaume a les Lliçons Haas de la tardor de 

2022. El president, Sr. Amador Vega, pren la paraula i confirma que la prioritat és dur a 

terme totes les accions amb seguretat i amb tenacitat malgrat les condicions adverses, i 

que s’hi presentaran si estan llestes. 

Els Srs. Amador Vega, Lluïsa Vert i Liba Villavecchia, en sengles intervencions, 



agraeixen la tasca duta a terme per la junta en la remodelació del portal web, i en 

reconeixen les noves virtuts. 

La sòcia Sra. Laia Colell demana la paraula per reprendre el fil de la reflexió a l’entorn 

del declivi en el préstec dels documents del fons Haas, i en diàleg amb el president 

plantegen la necessitat de reflexionar sobre l’estat de la lectura i les noves formes de 

lectura, d’estudi, de gestió i transmissió del coneixement. 

 

Acords 

 

· Aprovació de l’acta de l’assemblea ordinària corresponent a l’any 2020. 

· Concessió a l’artista i poeta Perejaume d’una 2022 Javier & Marta Villavecchia 

fellowship corresponent al curs 2021-2022, per al desenvolupament del projecte 

«Escrita». 

· Creació d’un comitè col·laboratiu per donar veu als socis en la preparació de les 

vinents Lliçons Haas, programades per a la tardor de 2022.  

 

 

 

 

 

Amador Vega 

President 

 

Raquel Bouso, 

Secretària

 

 

 


